

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2021-2022

TERM 2

Grade: 3

Week: 6

Date: 07.01.2022 – 11.02.2022

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	مصباح وبندق قراءة الدرس وتفسير المفردات الجديدة وتوظيفها في جمل جديدة – تحديد الأفكار الرئيسية والفرعية للقصة – تحليل عناصر القصة – إجابة تدريبات كتاب النشاط.	العروض التقديمية – الباور بورينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Arabic-General	درس : في البحر التعرف على المفردات : حيوانات بحرية. سرطان. قنديل البحر أصداف . اخطبوط . قبطان . قرصان نجمة بحرية . غوص . ضفاف الاستماع للنص المسموع ومناقشة التلاميذ فيها. كتابة المفردات والجمل القصيرة وحل تمارين الكتاب الواجب المنزلي: كتابة جملتين عن البحر أو حيوانات بحرية	العروض التقديمية – الباور بورينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Islamic Studies – Arabic	درس : سورة الليل يتلوا الطالب الآيات تلاوة مجودة . تسميع آيات سورة المزمل.	Power point, Book Video, Work sheet, Quiz.
Islamic Studies – English	Lesson 5: Continue- Belief in Prophets; Moses AS and Isa AS (Jesus) *Explain some miracles of Moses AS and Isa AS. *Create a project about any prophet miracles.	MS teams, PPT, Video, Assignment.
Moral Science	Value : Learn from mistakes Not being afraid of making mistakes.	MS teams, Power point presentation, Quiz.
English	*Character Profile *Review on Character description *Speech marks *Review *Guided Reading	Microsoft teams, Internet resources, Note Book, Text book, Raz kids.
Math	*Count up and down in tenths; recognize that tenths arise from dividing an object into 10 equal parts and in dividing numbers or quantities by 10 *Unit and non-unit fraction. *GL Practice 6 (Week 6)	PowerPoint, MS Teams, Live worksheet, Quizzes, 4A, 4B and 4C textbook and workbook.

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Science	<p>Topic: Human Ear Recognise that vibrations from sounds travel through a medium to the ear.</p> <p>Wednesday Experiment: Create a string telephone Materials: 2 paper cups and a string/yarn.</p>	Online Learning Platform, Notebook, Workbook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, Short videos, MS Forms, Quiz, Stationary.
Geography	<p>Farms *Identify where food comes from *Describe the processes involved in making eggs and milk.</p>	MS teams, Power point presentation, Quiz.
Computer Science	How to be SMART while using the internet.	Text Book, Note book.
UAE Studies – Arabic	<p>درس واجباتي ومسؤولياتي تجاه وطني -أن يتعرف مفهوم الوطن -أن يعبر عن حبه لوطنه وكيف يحافظ عليه</p>	Power point, Book, Video, Work sheet, Quiz.
UAE Studies – English	<p>*Identify natural, Capital and human resources. *Differentiate between natural, Capital and human resources. *Describe how much students in the class reduce, reuse, and recycle resources.(Revision).</p>	MS teams, Power point presentation, Quiz.
Urdu	<p>[جاری] برتاؤ سے جانوروں جواب کے کرسکیں سوالوں حاصل الفاظ خیرہ سکیں نیا ذپڑھ سبق سکیں بتا</p>	MS teams, Power point presentation, Quiz.
French	<p>*Reading Compréhension. *Unité 5: Qu'est-ce que tu veux? *Vocabulaires les jouets *Des activites *Lestning</p>	Microsoft teams, Internet resources, Note Book, Text book.
MEP	<p>Circle Time How can we show kindness to others?</p>	MS teams, Power point presentation, Quiz.



AL AIN JUNIORS SCHOOL

Spelling Set	Dictation - Persuade, hoarse, information, profile, adrenaline, rival, champion, determined, scrambling, hastily.	Weekly – End of the week task
---------------------	---	-------------------------------

**Class Teachers: Ms. Asma - Grade 3A (YEAR LEADER),
Ms. Grace - Grade 3B, Ms. Alexandra - Grade 3C, Ms. Shiny - Grade 3D.**

A Quote:

“From small beginnings come great things”